



Science
Accueil

Agitateur de mobilité

SCAN TO SIGN UP



BALADE AU PAYS DES

VINS ET FROMAGES

Samedi 15 novembre 2025
Saturday, November 15, 2025

Sortie culturelle en anglais | Cultural event in English

PROGRAMME DE LA SORTIE

Préparez vos papilles à voyager à travers les plus belles régions de France ! Nous vous invitons à un moment de convivialité et de découverte autour de deux des plus grands trésors du patrimoine français : le fromage et le vin. Goûtez à une sélection de fromages artisanaux : brie, camembert, roquefort, chèvre... accompagnés de trois vins soigneusement choisis (Bordeaux, Bourgogne, vallée de la Loire).

Samedi
15
novembre

Programme : 11h45 - Rendez-vous dans le 17ème arrondissement de Paris
12h - Dans un restaurant dédié au fromage, présentation des fromages français, de leur diversité et de leur place dans la culture française. Dégustation de plusieurs fromages associés à de très bons vins français, soigneusement sélectionnés.
14h - Poursuivez cette sortie culturelle par une balade dans le quartier des Batignolles, ancien village annexé à Paris en 1860. Découvrez la richesse artistique et urbanistique de ce célèbre quartier parisien.



Credit photo : Formaticus

PROGRAM OF THE EVENT

Saturday
November
15

Prepare your taste buds for a journey through the most beautiful regions of France! We invite you to enjoy a moment of conviviality and discovery, around two of France's greatest treasures: cheese and wine. Taste a selection of artisanal cheeses: brie, camembert, roquefort, goat cheese... accompanied by three carefully selected wines (Bordeaux, Burgundy, Loire Valley).

Program: 11:45 a.m. - Meeting point in Paris (17th arrondissement)
12 p.m. - In a restaurant dedicated to cheese, learn about French cheeses, their diversity, and their place in French culture. Taste several cheeses paired with French wines.
2 p.m. - Continue this cultural outing with a stroll through the Batignolles neighborhood, a former village annexed to Paris in 1860. Discover the artistic and urban richness of this famous Parisian neighborhood.



Photo credits: Formaticus



A JOURNEY THROUGH THE LAND
OF CHEESE AND WINE

SATURDAY, NOVEMBER 15, 2025

11:45 a.m. - 3 p.m.

35€ (cheese & wine tasting + guided walk)

> Register online

with the QR code on the front page
or on www.science-accueil.org